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Glædelig jul og godt nytår 
2020 

 
 
 
   Kære alle på Ericavej, 
 
Her hen ad årets sidste dage vil vi fra bestyrelsen gerne ønske jer alle en salig jul og et lykkebringende godt 
nyt år, også her på vejen.   Det er jo ikke udsigt til en hvid jul, men måske kan i trøste jer lidt med billedet 
ovenfor fra en frostklar morgen for nogle år siden. 
 
Og så lige et par nyheder / meddelelser - 
 
Vi har søgt hos årets uddeling fra Kommunens Fællesskabspulje og fik bevilget 7.500 kr, til hvad vi kaldte 
formidlingsaktiviteter vedr. strandengen Vig Strandkoloni, såsom: 
 

• Fremstilling af et banner til ophængning ved vejen, der byder velkommen og opfordrer til 

hensynsfuld kørsel og optræden 

• Fornyelse af planchen ved indgangen  

• Fremstilling af en pjece til uddeling ved selvbetjening fra en boks ved indgangen, der fortæller mere  

• Publicering af samme indhold på foreningens hjemmeside (under oprettelse) 

Det vil vi arbejde videre med i løbet af foråret.   Herunder vil vi indkalde den arbejdsgruppe, vi nedsatte ved 
sommerens generalforsamling. 
 
Vi har oprettet et internet domæne for grundejerforeningen: Vig-Strandkoloni.dk.  
Her har vi oprettet nogle mailadresser, så man kan nu skrive til bestyrelsen@vig-strandkoloni.dk eller 
alle@vig-strandkoloni.dk, uden at skulle holde styr på eller offentliggøre alle de individuelle, private 
mailadresser.   Desuden er vi i gang med at sammensætte en simpel hjemmeside, som nævnt ovenfor. 
 
Annette Johannesen har solgt sit hus Ericavej 3 til Bo Houman fra Ballerup.    Vi byder Bo hjerteligt 
velkommen og ønsker Annette alt godt fremover.   Opdateret medlemsliste vedhæftes. 
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Endelig vil vi gerne igen minde om datoerne for det kommende års arbejdsdage: søndag 16. maj og lørdag 
2. oktober.    Måske vil i føle jer inspireret eller opløftet af det genfundne, mere sommerlige billede 
nedenfor, fra dengang  vi startede op på strandengen for næsten 20 år siden. 
 
mvh 
/Bestyrelsen 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 


